
MOLLERUP SENIORKLUB 
ORDINÆR GENERALFORSAMLING 24.10.2023. 

 
Referat: 
 
Generalforsamlingen startede kl.13. 
 
Ad  1: Formanden bød velkommen til de ca. 50 fremmødte. Jørgen Seir Jørgensen valgtes 
som dirigent, og denne konstaterede at generalforsamlingen var korrekt indvarslet.  
 
Ad  2: Evt. stemmetællere, punktet udsat. 
 
Ad  3: Bestyrelsens beretning. Formanden kommenterede beretningen, som i sin helhed var 
tilsendt medlemmerne forud. Herunder: 
Vi afholder den 16. ordinære generalforsamling. 
Vi er pt. 182 medlemmer i seniorklubben, 148 har deltaget i turneringer i 2023, en 
tilbagegang på 10% ift. sidste år. 8 medlemmer er stoppet, og vi har fået 20 nye medlemmer. 
Gnsn.alderen i seniorklubben er nu 74,2 år. 
Vi har afviklet 33 turneringer ml. 1.10.22 og 30.9.23, med gennemsnitlig 59 deltagere.  
9 turneringer har måttet aflyses. 
To gange har vi fejret Hole-in-one med et glas vin til alle, håber der også fremover bliver råd 
til det. 
Forårsturen til Brædstrup med 22 deltagere forløb fint, arrangeret for sidste gang af Marit -en 
stor tak til hende for det store arbejde. Turen til Gran Canaria samt endagsudflugten til 
Herning måtte desværre aflyses grundet for få tilmeldinger. 
Det står hen i det uvisse om der bliver nye tur-arrangementer i 2024, nye tiltag er velkomne! 
 
De 4 gennemførte venskabsturneringer har været meget tyndt besatte, især  fra 
udebaneholdets side, måske er tiden er løbet fra dem, - spørgsmålet tages op med de to 
venskabsklubber.  
Venskabsturneringer, deltagelse 2023: 
26.4. Ude hos Norddjurs, - Mollerup 38 - Norddjurs 50 
23.5. Hjemme mod Grenaa, - Grenaa 29 - Mollerup 39 
29.8. Hjemme mod Norddjurs, - Norddjurs 28 - Mollerup 52 
28.9. Ude hos Grenaa, - Mollerup 21 - Grenaa 36. 
 
Det kan konstateres at det generelt er svært at tiltrække deltagere til arrangementer udover 
tirsdagsturneringerne.  
 
Fra sæsonstart 2024 (Når sommergreens åbnes) planlægger vi at indføre elektronisk 
scoreindtastning. Det er ret nemt, fejl undgås, og det vil lette turneringslederne. Test i marts. 
 
Onlinebetaling ved tilmelding,- vi overvejer det løbende, det er dyrt, specielt er MobilePay og 
kreditkort udover Dankortet blevet meget dyrt. 



De andre “Klubber i klubben” har indført halv- eller helårlig kontingent, samt 
præmieuddeling en gang om måneden. Dette mener vi ikke er relevant for seniorklubben, 
pga. de meget forskellige antal gange man deltager. 
 
Sidste år kunne vi 4 gange ikke være i restauranten (klublokalet) efter turneringen, dette er 
kun sket 1 gang i år, så vi oplever at klubben har taget vores kritik til efterretning. 
 
Som tidligere år, et suk fra turneringslederne: Husk til/fra-melding inden deadline! Det giver 
ekstra arbejde og gener  for både turneringslederne og spillere med for sene af/tilmeldinger.  
Læs under info ved tilmelding: det er ikke altid mandage kl. 12! 
 
Vi holder vinterpause fra 5. december til 5. marts- Lotte Madsen og Benny Jepsen har tilbudt 
at organisere “turnering” om tirsdagen kl. 10, for de fremmødte der selv har udskrevet 
scorekort. 
 
Formanden sendte tak til vor klappepræmie-sponsor, TandproTetikeren. Til vores 
greenkeepere som på trods af vejret og  pesticide-forbud har sørget for en flot bane. Til Karen 
og personalet i cafeen for god service. Til de 7 turneringslederpar for arbejdet hver tirsdag, og 
endelig til bestyrelsen for godt og gnidningsfrit samarbejde.  
 
Beretningen blev godkendt uden spørgsmål. 
  
Ad  4: Årsregnskabet. Erik Bendixen kommenterede regnskabet, som ligeledes var tilsendt 
medlemmerne forud.  Årets resultat blev et underskud på kr. 3.556,18. Dette skyldes primært 
2 forhold:  

1. Manglende indtægter (færre turneringer i 2023) (-Kr .2.442.) 
2. Dygtige spillere!  -to Hole-in-one (-Kr. 4.578) 

Vores egenkapital pr. 30.9.23 sluttede på kr. 4.399. 
Regnskabet godkendt uden spørgsmål. 
 
Ad  5: Turneringsfee.  Bestyrelsen indstiller til uændret kr. 20, med mulighed for at hæve til 
kr. 25, hvis vi skal indføre onlinebetaling. Dette blev vedtaget.  
Der var forslag om evt. billetter,  klippekort-ordning, forhøjelse til kr. 30 etc. Altsammen 
noget vi vil overveje i bestyrelsen. 
 
Ad  6: Indkomne forslag. Der var ingen indkomne forslag til bestyrelsen. 
 
Ad  7: Formandsvalg. Erik Bendixen modtog genvalg. 
 
Ad  8: Valg til bestyrelsen. Lotte Madsen, Susanne Seir Jørgensen, Benny Jepsen og Leni 
Rützou Larsen modtog genvalg.  
 



Erik Bendixen takkede for tilliden, og meddelte at både han, efter 16 år, (Seniorklubbens 
start),  Lotte Madsen efter 10 år,  og Leni Rützou Larsen efter 13 år vil trække sig ved næste 
generalforsamling. Derfor en opfordring til at tænke på nye kandidater.  
 
Ad  9: Suppleanter. Elsebeth Andersen valgtes som 1. suppleant, og Tove Schou genvalgtes 
som 2. suppleant. 
 
Ad 10: Revisor. Henning Sunn Pedersen genvalgtes. 
 
Ad 11: Revisorsuppleant. Henning S. Hansen genvalgtes. 
 
Ad 12. Eventuelt. Årets spillere 2023:  
EllenÅse Rasmussen 47 point, Peter Morthorst Jensen 39 point. Begge fik overrakt vingave. 
 
Vintertid og vinterbane fra den 7.11., vi starter kl. 9.30, - 11 huller. Der er måtter på tee 57. 
 
Winnie Bendixen orienterede om julefrokosten den 5. dec., det bliver lidt dyrere i år, kr. 280. 
Invitation sendes ud snarest, og arrangementet gennemføres ved min. 32 tilmeldinger. 
 
Til slut takkede formanden dirigenten, de fremmødte og bestyrelsen. Generalforsamlingen 
afsluttedes kl. 13.45. 
 
Efterskrift: 
I forlængelse af generalforsamlingen konstituerede bestyrelsen sig som følger: 
Formand (direkte valgt) Erik Bendixen 
Næstformand og Golfbox-opsætning Lotte Madsen 
Kasserer Susanne Seir Jørgensen 
Referent og medl. Leni Rützou Larsen 
Medlem Benny Jepsen. 
 
Ref.: LRL 
 
 


